
Til Røyrvik kommunestyre 

I sak 70/20 vedtok et enstemmig kommunestyre å opprette en styringsgruppe, som skulle 

arbeide med samiske saker i kommunen. Dette skjedde i sammenheng med rapporten fra 

evalueringen av Røyrvik som tospråklig forvaltningskommune.   

I Styringsgruppen sitter to representanter fra kommunestyret, en fra historielaget og to fra 

samisk kulturforening (LND). Vi samiske representanene har bakgrunn fra reindrift og 

fastboende, og får dermed gitt en stemme fra de samiske perspektivene som har vært i Røyrvik, 

i flere tiår.   

Styringsgruppen startet sitt arbeid i februar 2021, og hadde minst 7 møter t.o.m. oktober. Vi var 

engasjerte, hadde god kjemi i gruppa, og så at det er mye vi kan ta tak i. Bla. savnet vi en 

forståelse av sameloven, som kommunen er forpliktet å holde. Etter møtet i oktober, ble det 

stilt. Etter hvert fikk jeg høre at sekretæren hadde mistet oppgaven som vår sekretær. Før jul 

kom spørsmål fra en annen representant om hva som skjer med gruppa, et spørsmål jeg tok 

videre til lederen. Beskjed fra leder var at kommunen mangler administrativ ressurs til vårt 

arbeid, vi skal avgi rapport og gi råd til administrasjonen.   

Ettersom vi har startet et nytt år, bør ressursen være tilbake, slik at vi kan avgi rapport og 

fortsette arbeidet. Dette er i samsvar med vedtaket til kommunestyret. Vi bør også få en ramme 

for våre økonomiske ressurser, slik at vi unngår denne feilen igjen.   

Jeg har hørt rykter, som virker å gå mot vedtaket 70/20. Det virker som at styringsgruppen er 

oppløst, uten at vi har hørt noe. Derfor ber jeg kommunestyret om hjelp til å få startet opp 

igjen, da dere er våre overordnede, slik at vi kan fortsette arbeidet.   

Mvh Anna Malene Jønsson, representant fra LND i styingsgruppen 


